
Til miljøminister Troels Lund Poulsen Viborg 18/1 2008
og
formand for miljø- og planlægningsudvalget Steen Gade

Først et stort tillykke med den indgåede aftale om nationalparkerne. Vi har først og fremmest interesse i Mols 
Bjerge, og vi ser det som et godt valg at gøre det fredede område med mere til nationalpark.

Men - for der er et "aberdabei" - det undrer os, at man i et fredet område kan have en 
MOTOCROSSbane, der er godkendt til afholdelse af internationale mesterskaber og kørsel i weekender. 
Banen oprettelse og udbygning hviler på dispensation på dispensation. Til orientering vedhefter vi to 
henvendelser fra 2005 og 2006 til daværende Århus Amt. 

Os bekendt skal Syddjurs Kommune her i 2008 tage fornyet stilling til banens miljøgodkendelse, hvilket 
kunne være en glimrende anledning for minister og MPU til at forhandle banens nedlæggelse, så vi ikke til 
sommer står med den groteske situation, at vi har en Nationalpark Mols Bjerge med egen 
international Motocrossbane.

Venlig hilsen
Anna-Lise & Johannes Thomsen
Bøgevej 25
8800 Viborg

Denne skrivelse sendes desuden til MPU. 
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